
 

 

Algemeen Jaarverslag 2022 

 

1. Bestuurszaken 

 

• Algemeen 

Het was een mooi en rustig verenigingsseizoen. Zo mochten we ons verheugen op veel passanten, 

die zowel per boot als per camper naar De Batavier kwamen. Dat is natuurlijk goed voor de 

verenigingskas, maar bovenal geeft het ook een extra zomerse dynamiek op en rond de haven. En 

dat laatste is toch minstens zo belangrijk. 

• Van verenigingsjaar naar kalenderjaar 

2022 was het eerste seizoen waarin het verenigingsjaar eindigt op 31 december. Het was wat dat 

betreft een overgangsjaar, waarin we nog moesten rekenen met 14 maanden: 2 resterende 

maanden van 2021 (november en december) en de 12 maanden van 2022. Dat was voor sommige 

leden wat verwarrend, maar uiteindelijk zijn we daar met ons allen administratief goed doorheen 

gekomen. Met ingang van 2023 hebben we een overzichtelijke situatie, waarin het verenigingsjaar 

gelijkloopt aan het kalenderjaar. 

 

• Van één ALV naar twee ALV’s  

In 2022 hebben we (eindelijk) de 2 fysieke ALV’s kunnen organiseren: de voorjaars ALV bij 

Sterrebosch en de najaars ALV bij hotel Hoogeerd. De aanleiding om deze splitsing in ALV’s aan te 

brengen was om de leden vóór ingang van het nieuwe jaar de begroting te kunnen laten (goed of af) 

keuren. Maar ook om ná de afronding van het jaar de gehele financiële rapportage te kunnen laten 

(goed of af) keuren. Daarnaast hebben we nu ervaren dat de agenda van de ALV’s nu logischerwijs 

korter is, zodat je wat langer kunt stilstaan bij zaken die ertoe doen. En er bovendien meer tijd is voor 

onderlinge gezelligheid tijdens de borrel. 

Overigens is de breed gedeelde ervaring van aanwezigen van ALV’s dat de sfeer en het verloop 

steeds wat constructiever is. We zijn blij dat dit als zodanig wordt ervaren en wij zetten ons er 

maximaal voor in om deze opwaartse lijn voort te zetten. 

 

• Rondetafelgesprekken 

Zoals ook eerder al besproken in de voorjaars ALV van 2022 heeft het bestuur tweejaarlijks een 

rondetafelgesprek met de coördinatoren van alle commissies. In februari staat centraal “wat staat er 

op de planning en hoe kunnen we elkaar daarbij ondersteunen” en in september “terugkijken en wat 

staat er in de herfst en de winter nog te doen”. Het zijn heel zinvolle bijeenkomsten die de 

onderlinge lijnen korter maken en samenwerking stimuleren. Ook in 2023 geven we hieraan graag 

een vervolg. 

  



 

• Commissies & vrijwilligers 

Het is een maatschappelijk wijdverspreide uitdaging: het aantrekken en behouden van vrijwilligers. 

Zo ook voor onze vereniging. Of het nu gaat over bestuur, over coördinatoren of over 

commissieleden, het is lastig om vrijwilligers blijvend te mobiliseren. Dat heeft vele oorzaken die we 

niet direct kunnen oplossen. Wat we wel kunnen doen is nog eens het belang benadrukken van een 

goed werkende vrijwilligersorganisatie. Want een ZRMV is een arbeidsintensieve en kennisintensieve 

vereniging. Daar heb je denk- en werkkracht voor nodig. Hopelijk kunnen we alles wat er gedaan 

moet worden binnenkort over meerdere schouders verdelen dan nu het geval is (of wordt). 

• Lidmaatschap is geld waard 

Op basis van onze eigen ervaringen, maar ook gebaseerd op de fantastische reviews op Google en de 

ranking door het blad “Motorboot” in de top 5 “allerbeste jachthavens van Nederland”, is het heel 

goed toefen bij De Batavier. Iedereen die daaraan een fysieke bijdrage levert mag daarop met recht 

trots zijn! Om alles in stand te houden hebben we middelen nodig: vrijwilligers én Euro’s. Als je lid 

bent van een vereniging dan is dat omdat het geld waard is. 

Helaas hebben ook dit jaar een grote groep ‘laat betalers’ of leden die zich beroepen op redenen om 

het lidmaatschap niet te betalen. Het kost extra veel tijd en energie om dit alles correct en tijdig te 

behandelen. Wat ons betreft is het uitgangspunt helder: ben je lid, dan ben je lidmaatschapsgeld 

verschuldigd. We vragen hiervoor begrip en steun. 

• Bestuurssamenstelling 

Het bestuur heeft in 2022 gefunctioneerd in de basissamenstelling van ‘dagelijks bestuur’. Dat 

betekent: voorzitter, secretaris, penningmeester. De vele oproepen die de afgelopen 1,5 jaar zijn 

gedaan aan leden om zich kandidaat te stellen voor een bestuursfunctie, bleven zonder resultaat. Tot 

eind 2022, toen Piet van der Steen zich aanmeldde. Hij is in de ALV van 12 april a.s. verkiesbaar voor 

de portefeuille “Beheer & Onderhoud”. Dat is heel goed en fijn nieuws! Vooralsnog zijn voor 2023 

dan nog de functies ‘Havenexploitatie” en “Kink & Activiteiten” vacant. 

Natuurlijk geldt ook voor het bestuur als geheel: meer schouders maken licht(er) werk. 

  



2. Portefeuille Financieel 

Het afgelopen boekjaar (1 november 2021 – 31 december 2022) was éénmalig een boekjaar van 14 

maanden zodat, zoals is besloten door de ALV op 13 april 2021, vanaf 1 januari 2023 ons boekjaar 

gelijk is aan een kalenderjaar. De maanden november en december van 2021 zijn dus meegenomen 

met het financiële verslag van het jaar 2022. 

Tijdens deze voorjaars ALV  van 2023 vindt de financiële verantwoording plaats over deze 14 

maanden. 

In financieel opzicht wijken een aantal onderdelen af van de begroting. Zowel aan de inkomsten- als 

uitgavenkant betroffen dit met name de elektrakosten. De inkomsten door de afkoop van werkdagen 

nam toe, weliswaar in financieel opzicht gunstig, maar een zorgelijke ontwikkeling voor de 

continuïteit van de vereniging. Door de goede pers van onze haven zijn ook de inkomsten van boot- 

en camperpassanten toegenomen. Helaas hebben we een aantal dubieuze debiteuren (niet 

betalende leden) als oninbaar moeten afboeken. Per saldo is het positieve resultaat beter dan is 

begroot. 

De jaarlijkse aflossing en rente van onze hypothecaire leningen bij de bank Nederlandse gemeenten 

is voldaan. Tevens hebben we het laatste deel van onze koopverplichting van de steigers aan de 

“Schenkgroep” overgemaakt. 

 

3. Portefeuille Secretariaat & Leden 

Behalve een positief financieel resultaat, is ook ons ledenbestand gegroeid met 10 leden. Zo hebben 

we in 2022 47 nieuwe leden ingeschreven en hebben 37 leden het lidmaatschap beëindigd. 

Uiteindelijk hebben we het jaar afgesloten met 341 leden: een héle club! 

 

4. Portefeuille Beheer & Onderhoud 

 

In 2022 is deze portefeuille zo goed als mogelijk binnen het bestuur waargenomen door Bert van der 

Laan (Penningmeester), omdat deze functie vacant bleef. Daarom is vooral gewerkt langs het 

vastgestelde jaarplan “Beheer en onderhoud” en zijn er geen grote nieuwe activiteiten aan 

toegevoegd. 

 

Zoals iedereen zeker heeft opgemerkt is er groot onderhoud gepleegd aan de landtong. Daarnaast is 

een start gemaakt met de realisatie van het nieuwe sanitair gebouw, waarvan de vergunningen nu 

allemaal binnen zijn.  

  



 

 

5. Portefeuille Havenexploitatie 

Ook voor deze portefeuille gold in 2022 de status ‘vacant’. Toch heeft deze commissie het met elkaar 

voor elkaar gekregen om met een oplettend en gastvrij oog onze haven dagelijks draaiend te houden. 

Zo hebben zij veel passanten mogen ontvangen, zowel ‘te water’ als ‘op het land’. In totaal betrof het 

1.124 overnachtingen (!). 

6. Portefeuille Kink & Activiteiten 

We kunnen terugkijken op een actief verenigingsseizoen, waarin oude en nieuwe activiteiten 

georganiseerd zijn. Zo was er de nieuwjaarsborrel, de hemelvaart- en snerttocht, een goed bezochte 

PubQuiz, hebben wij gezongen rond het kampvuur en was er de Maas in Vlammen. Door Robbie en 

Anja zijn bovendien nog de Foute Party en ‘kerststukken maken’ georganiseerd. 

Ook de Kidsclub dag stond gepland, maar die moest helaas worden geannuleerd door de slechte 

weersomstandigheden. Hopelijk dat in 2023 deze dag voor de allerjongsten weer kan plaatsvinden. 

7. Tot slot 

Al met al kunnen we terugkijken op een fijn, maar intensief seizoen. 

Fijn, omdat we na twee seizoenen van beperkende vrijheden eindelijk weer onbegrensd konden 

genieten van boot, haven, varen, water en zon. ‘Je weet pas wat je mist als je het niet meer hebt’, 

dat hebben we ons goed kunnen realiseren. Ook de Kink heeft in die sfeer van ‘vrijheid’ een positieve 

rol gehad voor de interactie tussen leden, wat voor een vereniging heel waardevol is. 

Intensief, omdat we merken dat ieder jaar het werk op steeds minder schouders drukt. Dat merken 

we bijvoorbeeld doordat steeds meer leden kiezen voor het afkopen van de werkdag, terwijl het 

werk tóch gedaan moet worden.  Ook het vinden van leden die structureel willen bijdragen aan een 

commissie wordt steeds lastiger. Datzelfde geldt voor de samenstelling van het bestuur, eveneens 

een vrijwilligersfunctie.   

Aan deze trend zal linksom of rechtsom een draai gegeven moeten worden, wil de vereniging 

levensvatbaar blijven. Een watersportvereniging is immers een intensief en complex geheel wat 

vraagt om steun van vele schouders en van vele handen. 

Het bestuur bedankt alle vrijwilligers, in welke hoedanigheid dan ook, voor de inzet en betrokkenheid 

om onze vereniging te maken tot wat zij is: een fijne thuishaven! Wij kijken uit naar een geweldig 

nieuw seizoen, met veel positieve energie en nieuwe ervaringen! 

Namens het bestuur van ZRMV De Batavier, april 2023, 

Edward Verheijen   Voorzitter 

Bert van der Laan      Penningmeester 

Bareld Aalders               Secretaris 

 

 

 


